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MØTEPROTOKOLL  
 

Kommunestyret 
 
Dato: 20.05.2021 kl. 18:00 
Sted: Kommunestyresalen 
Arkivsak: 19/00664 
  
Tilstede:  Rolf Laupstad, Elisabeth Bakke Rørslett, Frank-Tore Nygård, 

Jarmo Finnestrand, Geir Kristiansen, Ingrid Hafstad Mikalsen, 
Anne Arntzen Johnsen, Jan Einar Straumsnes, Gina Mari 
Hammer Johnsen, Kenneth Hammari, Arne Dag Pedersen 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Halfdan Mikalsen, Trond-Are Lund   

  
Forfall:  Svein Johan Kalvik, Merete Ann Jensen 
  
Andre: Jørgen Holten Jørgensen, Vibeke Richardsen, Kjell Richardsen, 

Siv Efraimsen 
 

 Ungdomsrådet ved leder Iselin Markussen og nestleder Astrid 
Helene Johnsen la fram forslag på navn på flerbrukshallen: Perla 
flerbrukshall. De ønsker også endring i åpningstiden på 
ungdomsklubben i helgene fra kl. 2000 – 0100. 
 
Rådmannen orienterte: 

- Varanger kraft har vært på EL-tilsyn på helsesenteret, 
lysarmatur må byttes ut.  

- Lysene på idrettshallen er dårlig om må byttes ut 
- Fungerende helse- og omsorgssjef Anita With Vårøy 

startet 18/5-21. 
- Vi har mange stillinger ledig som vil bli lyst ut. 
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Berlevåg, 20.05.2021 
 
 
 
 
 
Rolf Laupstad  Jan Einar Straumsnes   Frank Tore Nygård 
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Saker til behandling 

24/21 Planstrategi for Berlevåg kommune 2021-2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.05.2021 17/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 24/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.05.2021 sak 17/21 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Framlagte forslag til planstrategi for 2021 – 2023 vedtas. 
 
 
 
 
Møtebehandling 
Forslag fra høyre: 
Sak 24/21 sendes tilbake i sin helhet for oppdatering og kvalitetssikring. 
 
F.eks. pk. 3 Planstatus – år for vedtatte planer stemmer ikke. 
* Overordnet beredskapsplan kun administrativ rullert i 2019? 
* Plan for godt og trygt skolemiljø? 
Finner ikke sakene i kommunestyresaker. 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak  
Sak 24/21 sendes tilbake i sin helhet for oppdatering og kvalitetssikring. 
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25/21 Valg av kontrollutvalg 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 20.05.2021 25/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Saken legges fram uten innstilling. 
 
 
Møtebehandling 
 

Medlemmer: Varamedlemmer: 

Dan Svendsen Noralf Ask  

Frank Tore Nygård Ingmund Amundsen 

  

Rita Andreassen Eirik Nilsen 

 Svein Åge Ankjær 

Arild Hammeren Margherita Mander 

 Kjell Gunnar Johnsen 

Hilde Mathisen Odd Børge Markussen 

 
Forslag fra SV: 
Hilde Mathisen velges som medlem og Odd Børge Markussen som varamedlem. 
 
Forslag fra SV:  
Arild Hammeren velges som leder for kontrollutvalget 
 
Forslag fra AP: 
Frank Tore Nygård velges som nestleder for kontrollutvalget 
 
Forslag fra SV: 
Marie H. Olsen velges som vara for hovedutvalg for helse- og omsorg for Hilde 
Mathisen.  
Trygve Daldorff velges som medlem i administrasjonsutvalget for Hilde Mathisen. 
Trygve Daldorff velges som vara i hovedutvalg for tekniske tjenester for Odd Børge 
Markussen. 
 
Votering 
Valg av kontrollutvalg – enstemmig vedtatt. 
Valg av leder i kontrollutvalget Arild Hammeren - vedtatt 7 (SV, høyre, en uavhengig) 
mot 6 (AP og en uavhengig). 
Valg av nestleder i kontrollutvalget Frank Tore Nygård – enstemmig vedtatt. 
Marie H. Olsen vara for hovedutvalg for helse- og omsorg – enstemmig vedtatt. 
Trygve Daldorff velges som medlem i administrasjonsutvalget – enstemmig vedtatt. 
Trygve Daldorff vara for hovedutvalg for tekniske tjenester – enstemmig vedtatt. 
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Vedtak  

Medlemmer: Varamedlemmer: 

Dan Svendsen Noralf Ask  

Frank Tore Nygård, nestleder Ingmund Amundsen 

  

Rita Andreassen Eirik Nilsen 

 Svein Åge Ankjær 

Arild Hammeren, leder Margherita Mander 

 Kjell Gunnar Johnsen 

Hilde Mathisen Odd Børge Markussen 

 
Marie H. Olsen vara for hovedutvalg for helse- og omsorg. 
Trygve Daldorff medlem i administrasjonsutvalget. 
Trygve Daldorff vara for hovedutvalg for tekniske tjenester. 
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26/21 Opprettelse av Berlevåg Næringsutvikling AS 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.05.2021 18/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 26/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.05.2021 sak 18/21 
 
Møtebehandling 
Signaturretten – begrensing på opptak av lån? 
Valgperiode for styreleder og styremedlemmer? 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  

1. Berlevåg kommunestyre vedtar å etablere aksjeselskapet Berlevåg 
Næringsutvikling AS (Selskapet) som skal fungere som utviklingsselskap 
for Berlevåg kommune, samt være et overordnet utviklingsselskap for 
Berlevåg Industripark. 

2. Selskapet skal være heleid av Berlevåg kommune.  

3. Vedtekter for Selskapet vedtas i samsvar med forslag til vedtekter fremlagt 
i saksfremlegget, jf. vedlegg.  

4. Ordføreren gis fullmakt til å forestå etableringen av Selskapet, utnevne 
valgkomite som innstiller til oppnevnelse av styremedlemmer til Selskapet i 
samsvar med kriterier angitt i denne saken. Styremedlemmer velges av 
generalforsamlingen.  

5. Rådmannen foreslår at selskapet i etableringsfasen kapitaliseres med en 
øvre grense oppad på NOK 400 000. Kapitaliseringen finansieres gjennom 
bruk av disposisjonsfondet. 

6. Selskapet gis fullmakt til å gjennomføre og følge opp utviklingen av 
Berlevåg Industripark samt forhandle nødvendige avtaler og, hvis aktuelt, 
inngå samarbeid med tredjeparter, enten direkte eller gjennom 
datterselskaper.   

 
Møtebehandling 
Forslag fra SV: 
1. Det skal utarbeides en tydelig eierskapspolitikk for Berlevåg kommune. 
Formannskapet gis rolle som kommunens eierutvalg. Dette innebærer blant annet at 
utvalget er politisk styringsgruppe i arbeidet med å utforme kommunens 
eierskapspolitikk og selskapsspesifikke eierstrategier. Dette legges fram des  2021 
2. Utarbeide egen eierstrategi for Berlevåg Næringsutvikling AS. Dette skal vedtas av 
kommunestyret. Formannskapet deltar i arbeidet. Legges fram i juni 2021. 
3. Instruks for valgkomite skal utarbeides og vedtas.  
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4. Etablering av Berlevåg Næringsutvikling AS utsettes til punkt 2.-3 er gjennomført 
og vedtatt. 
 
Forslag fra AP: 
Eierstrategi for Berlevåg kommune jobbes fram og legges fram til kommunestyret 
innen desember 2021.  
 
Protokolltilførsel sak 26/21 opprettelse Berlevåg Næringsutvikling AS 
 
Saksutredningens Forslag til vedtak er omfattende og setter i gang mange spørsmål. 

6. Selskapet gis fullmakt til å gjennomføre og følge opp utviklingen av 
Berlevåg Industripark samt forhandle nødvendige avtaler og, hvis 
aktuelt, inngå samarbeid med tredjeparter, enten direkte eller gjennom 
datterselskaper. 

Berlevåg SV har tidligere etterlyste kommunens eierstrategi og fikk 10.februar 
oversendt fra Rådmann sist vedtatte strategi fra 2010. Vi konkluderte i fellesskap 
med at den er utdatert for lenge siden. 

Rådmann skrev i den forbindelsen at  

Kommunens eierskapsstrategi er, eller rettere bør være, et viktig politisk 
dokument. Berlevåg kommune står overfor store valg rundt hvordan 
utviklingen skal styres videre, på Revnes som i kommunen ellers. 
Administrasjonen har ambisjon om å løfte spørsmålet snarlig, og i alle fall i 
inneværende sesong 

Vi i tillegg tatt dette opp med ordfører i flere anledninger. Eierskapspolitikken har så 
langt ikke prioritert. 

Saken vi har fått oversendt er et omfattende dokument som nok også sier noe om 
kommunens eierstrategi uten at dette er trukket ut i spesifikt. 

Utskilling av kommunal virksomhet gjennom selskapsorganisering medfører at 
kommunestyret ikke lengre kan utøve direkte styring og kontroll overfor 
virksomheten. Virksomhetene må styres indirekte gjennom selskapenes eierorgan.  
  
For å forhindre at for mye beslutningsmyndighet og kontroll overføres fra folkevalgte 
organ til selskapsorgan, er det formålstjenlig å utvikle en tydelig eierskapspolitikk. 
  
Eierskapspolitikken skal omfatte alle systemer, prinsipper, retningslinjer, strategier 
mv. som skal bidra til at kommunen realiserer målene med selskapsorganiseringen. 
  
De ulike elementene i eierskapspolitikken skal sikre at kommunen utøver et aktivt, 
langsiktig og forutsigbart eierskap. Eierskapspolitikken angir også mål for 
selskapenes virksomhet og forventninger til selskapenes forretningsdrift.  

Saksutredningens Pkt 1 Berlevåg kommune ønsker at det etableres stor 
industriaktivitet i det nye industriområdet på Revnes. I den forbindelsen vil 
kommunen etablere et heleid kommunalt utviklingsselskap som skal skape 
næringsaktivitet og utvikling i og utenfor industriområdet. 
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Pkt 4 Ett av flere viktige hensyn bak modellen som er anbefalt er i størst mulig 
grad å skjerme Berlevåg kommune for økonomisk risiko/eksponering. 

Vi savner en oppdatert vedtatt eierskapspolitikk og eierstrategi 

 
 
Votering 
Forslag fra SV vedtatt 7 (SV, høyre og en uavhengig) mot 6 (AP og en uavhengig) 
stemmer. 
 
Forslag fra AP nedstemt 7 (SV, høyre og en uavhengig) mot 6 (AP og en uavhengig) 
stemmer. 
 
Vedtak  
1. Det skal utarbeides en tydelig eierskapspolitikk for Berlevåg kommune. 
Formannskapet gis rolle som kommunens eierutvalg. Dette innebærer blant annet at 
utvalget er politisk styringsgruppe i arbeidet med å utforme kommunens 
eierskapspolitikk og selskapsspesifikke eierstrategier. Dette legges fram des  2021 
2. Utarbeide egen eierstrategi for Berlevåg Næringsutvikling AS. Dette skal vedtas av 
kommunestyret. Formannskapet deltar i arbeidet. Legges fram i juni 2021. 
3. Instruks for valgkomite skal utarbeides og vedtas.  
4. Etablering av Berlevåg Næringsutvikling AS utsettes til punkt 2.-3 er gjennomført 
og vedtatt. 
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27/21 Detaljplan Berlevåg Industripark - finansiering 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.05.2021 19/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 27/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.05.2021 sak 19/21 
 
Møtebehandling 
Kan kostnader på detaljreguleringsplan brukes som tingsinnskudd i evt. andre 
selskaper? 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  

1. Berlevåg kommune vedtar å igangsette arbeidet med detaljreguleringsplan for 
Berlevåg Industripark inkludert arbeidet med geotekniske undersøkelser.  
 

2. Når investeringsutgiftene er kjent, fremmes prosjektet med finansiering for 
politisk behandling.  

 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak  

1. Berlevåg kommune vedtar å igangsette arbeidet med detaljreguleringsplan for 
Berlevåg Industripark inkludert arbeidet med geotekniske undersøkelser.  
 

2. Når investeringsutgiftene er kjent, fremmes prosjektet med finansiering for 
politisk behandling.  
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28/21 Kommunalt veikart for samspill mellom næringsutvikling, 
kompetansebygging og samfunnet – grønne arbeidsplasser i 
Berlevåg 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 20.05.2021 28/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 

1. Kommunalt veikart i samspill mellom næringsutvikling, kompetansebygging og 
samfunnet -Grønne arbeidsplasser i Berlevåg vedtas. 

 
2. Kommunestyre ber administrasjonen igangsette arbeidet med å utarbeide en 

handlings/tiltaksplan for nevnte veikart. 
 
 
 
Møtebehandling 
Tilleggsforslag på pkt 2 fra SV: 

Administrasjon lager forslag og tar politikere og næringsliv med på innspill før endelig 

vedtak. 

 
Votering 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra SV vedtatt med 7 (SV, høyre og en uavhengig) mot 6 (AP og en 
uavhengig) stemmer. 
 
Vedtak  

1. Kommunalt veikart i samspill mellom næringsutvikling, kompetansebygging og 
samfunnet -Grønne arbeidsplasser i Berlevåg vedtas. 

 
2. Kommunestyre ber administrasjonen igangsette arbeidet med å utarbeide en 

handlings/tiltaksplan for nevnte veikart. 
Administrasjon lager forslag og tar politikere og næringsliv med på innspill før 

endelig vedtak. 
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29/21 Seniorrådet - bruk av eldremilliarden 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Seniorråd 10.05.2021 3/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 29/21 

 
 
Seniorråd har behandlet saken i møte 10.05.2021 sak 3/21 
 
Møtebehandling 
Aktivitetslaget stiller med inntil kr 10 000,- til innkjøp av kopper. Kvinnefiskarlagt 
kjøper 14 veggur. Seniorrådet bruker av «eldremilliarden» til innkjøp av 14 radioer.  
 
Votering 
Enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak  
Seniorrådet får disponere resterende kr 77 998,- fra fond «eldremilliarden» til innkjøp 
av radioer til helsesenter, samt arrangement for seniorer i 2021. 
 
 
 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Seniorrådet får disponere resterende kr 77 998,- fra fond «eldremilliarden» til innkjøp 
av radioer til helsesenter, samt arrangement for seniorer i 2021. 
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30/21 Ønsker kommunen å støtte Krafttak mot kreft 2021 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.05.2021 20/21 

2 Kommunestyret 20.05.2021 30/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.05.2021 sak 20/21 
 
Møtebehandling 
Forslag fra ordfører: 
Krafttak mot kreft støttes med kr 10 000,-. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet.  
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Krafttak mot kreft støttes med kr 10 000,-. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet.  
 
 
 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Krafttak mot kreft støttes med kr 10 000,-. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet.  
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31/21 Søknad om støtte til undersøkelser i Storelva - BJFF 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 13.04.2021 11/21 

2 Formannskapet 11.05.2021 21/21 

3 Kommunestyret 20.05.2021 31/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.05.2021 sak 21/21 
 
Møtebehandling 
Berlevåg jeger- og fiskeforening støttes med kr 25 000,- til undersøkelser i Storelva 
med sidevassdrag. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet. 
 
Det bes om en redegjørelse av rapporten når den er ferdigstilt.  
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Berlevåg jeger- og fiskeforening støttes med kr 25 000,- til undersøkelser i Storelva 
med sidevassdrag. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet. 
 
 
 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Berlevåg jeger- og fiskeforening støttes med kr 25 000,- til undersøkelser i Storelva 
med sidevassdrag. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet. 
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32/21 Endring av delegasjonsreglementet - Lov om motorferdsel i 
utmark 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 20.05.2021 32/21 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Delegeringsreglementets bestemmelser vedr. lov om motorferdsel i utmark av 10. 
juni 1977, under punkt 6.3 Delegering etter særlov, underpunkt Lov om motorferdsel i 
utmark og vassdrag gis følgende ordlyd: 
 
Den fullmakt kommunestyret har etter den nasjonale forskrifts § 6 delegeres til  
rådmannen.  
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Delegeringsreglementets bestemmelser vedr. lov om motorferdsel i utmark av 10. 
juni 1977, under punkt 6.3 Delegering etter særlov, underpunkt Lov om motorferdsel i 
utmark og vassdrag gis følgende ordlyd: 
 
Den fullmakt kommunestyret har etter den nasjonale forskrifts § 6 delegeres til  
rådmannen.  
 
 
 
 
 


